
Reclamaci� del sector perqu� es facin les variants d'Olot i les

Preses

Consideren que �s una infraestructura vi�ria totalment necess�ria i

lamenten que Çles guerres de territoriÈ no ajudin gens a desencallar-les;

lloen la contribuci� en la millora de les comunicacions que ha signif icat

Bracons

Asetrans torna a demanar consens total per tirar endavant la reclamada variant de les Preses, una

infraestructura vi�ria considerada Çtotalment necess�riaÈ, i esperen que es pugui desencallar. Lamenten que es

facin Çguerres de territoriÈ en un aspecte com aquest ja que aix� no benef icia a ning�. ÇDes de Barcelona ja els

va b�È, en paraules d'Alexandre Gilaber t, president d'Asetrans, ja que mentrestant no es tira endavant el

projecte. ÇMentre no ens posem d'acord els d'aqu� no es fa... aquest �s el problemaÈ. Es conf ia encara a poder

arribar a un consens. ÇTothom ha de cedir una mica. Han passat passat 10 anys des de Bracons i aix� no t� gaire

sentit que duri 10 anys m�sÈ, segons Gilaber t.

Precisament, l'entrada en funcionament de Bracons i els seus t�nels va signif icar un gran pas endavant en les

comunicacions terrestres. ÇDes del punt de vista dels viatgers �s com la nit i el dia. No tenen res a veure les

comunicacions amb Barcelona i Vic per Bracons que les que ten�em f ins llavorsÈ. En aquest sentit, el president

d'Asetrans vol deixar const�ncia que, avui dia, les dist�ncies no es mesuren Çen quil�metres, sin� per tempsÈ.

Per la seva banda, el vicepresident d'Asetrans, Eduard Ayach, tamb� t� molt clar que Bracons ha contribu�t a

millorar les comunicacions del transpor t de mercarderies i que aquestes siguin m�s f luidesÈ. Ayach considera

que el d�f icit d'infraestructures �s un problema que s'arrossega des de fa d�cades i reclama un consens de

territori per tirar endavant els projectes de futur. Lamenta que entrin actors exteriors Çper dividir-nosÈ ja que

aix� no fa res m�s que Çafectar-nosÈ i contribuir a endarrerir projectes i f ins i tot paralitzar-los. Posa com a

exemple B�scara i l'N-II. Quan tothom estava d'acord que calia una N-II desdoblada va Çexistir la botifarrada i a

par tir d'aquest moment es van comen�ar a excloure els dolents dels bons i aqu� es va criminalitzar el sectorÈ.

Ayach mostra la seva preocupaci� perque aix� passi tamb� amb les variants d'Olot i les Preses. El problema va

m�s enll� perqu� Ça les comarques gironines tenim un problema de mobilitat des de fa molts anys que no s'ha

volgut abordar, i s'ha de comen�ar a treballar des de la mobilitat per� amb recursos destinats a

infraestructuresÈ. I el mateix passa a Çla Bisbal, Llambilles... no pot ser que un poble de 200 habitants decideixi

si la gent ha de fer una hora de cua per anar a GironaÈ. Per tot plegat reclama un Çconsens de pa�sÈ i deixar de

banda els enfrontaments dins del mateix territori.

Asetrans va signar el 12 de gener passat el manifest promogut per diversos sectors econ�mics i socials



reclamant la necessitat urgent de la variant d'Olot i les Preses. Aquest manifest considera que la manca

d'infraestructures de transpor t i comunicacions no permeten generar Çnoves opor tunitats i posen en perill

l'arrelament de moltes empreses i el desenvolupament socioecon�mic de la Garrotxa, i molt especialment la

qualitat de vida de molts habitants d'alguns nuclis urbans rellevants del territoriÈ.

Font del document:

https://www.diaridegirona.cat/empreses-a-girona/2021/02/18/reclamacio-del-sector-facin-variants/1089763.html?utm_so

urce=rss


